

# OAS bestyrelsesmøde

Tid og sted: **mandag d. 2. marts 2020 kl.19.00 på Sønderborghus lokal 8**

Afbud: Ingen – Kaj, Viggo, Preben, Per, Gabor, Lars Peter og Anders, Else og Orla deltog.

Inviteret som gæst: ingen

<b>EMNER:</b>		Ansvarlig
<i>Referent</i>	<i>Preben Jensen</i>	
<i>Generalforsamling</i>	Konstituering. Kaj Abildgaard – formand. Viggo Petersen - næstformand Kasserer: Preben Jensen – Sekretær: Preben Jensen <i>Orla takkes for sine 28 år i bestyrelsen. Modtager boggave.</i>	
<i>Forretningsorden</i>	Godkendt af bestyrelsen med rettelser og underskrevet.	
<i>Ture 2. halvår 2020</i>	Skulle være på plads. Ekstra ture i forbindelse med DR udsendelser? <i>Viggo, Lars Peter og Else prøver at lave et par ture.</i>	
<i>Økonomisk status</i>	kr.12t. Mangler kontingent fra 153 ca.kr.23t + kr.4t fra sponsorer. Forventede udgifter Panurus kr.15t og 2 langture kr.3t	
<i>Velkomstfolder</i>	Er som den skal være.	
<i>Medlemsstatus:</i>	Nu ca. 201 betalende + 23 ægtef.	
<i>Vores hjemmeside.</i>	OK. Bruges dog for lidt??	Per
<i>Arrangementer:</i>	Kær Vestermark Frivillighedens dag Kulturnatten 21/8 Universe. Lørdag d. 5/9. Naturens dag 13/9 Green Screen på Alsion. Ca. 20. sep. Åbent hus Nordborg 11/10	
<i>Foreningsaftner:</i>	Styres af Viggo og Klaus. Emner? Første møde sidst i marts. <i>Forslag om aften om lokale fuglelokaliteter.</i>	
<i>Folkeuniversitetet</i>	Jan Z. er kontaktet. Svar afventes. Flere forslag om foredragsholdere.	Kaj
<i>Skoler:</i>	Olivers forslag om ture for ungdomsskolen. Kontakt adr. Maj-Britt Lund 21315479 Ungdomsskolemedarbejder underviser. <a href="mailto:mjlu@sonderborg.dk">mjlu@sonderborg.dk</a> Klaus Bo sat på sagen.	KBJ
<i>Panurus:</i>	Er der problemer med stof? Vi får nu tilsendt 220 eksemplarer <i>Forsat behov for artikler.</i>	
<i>DOF SdjL.</i>	Ikke noget udestående. Måske skulle samarbejdes udvides/formaliseres. Formanden for DOF-Sønderjylland inviteres som gæst til næste best.møde	
<i>Gættekonkurrence:</i>	Netop afholdt.	
<i>Sdbg.s ansvarsfugl</i>	Opsatte kasser klargøres snart og inden ult. marts.	KA
<i>Birkepøl projektet</i>	Status undersøges af Kaj. <i>Projektleder Bo Kruse pt. Sygemeldt.</i>	
<i>Fugletårne</i>	Status? p.t. problemer ved Hartsø.	Kaj
<i>Fugle &amp; Natur</i>	Ingen kommentarer. <i>Ture indrykkes i Voresnatur.dk af Gabor</i>	
<i>Fuglekasser</i>	Beholdning og ønsker? Kaj har 1 hvinand. Viggo har 1. Orla 5 kasser. Lars Peter har 1 vandrefalkkasse. <i>Loch vil gerne lave flere?</i> <i>Opsætning af 4 kasser til mursejlere? Find gode steder.</i>	
<i>Annoncering</i>	Kommunens folder – Ud i naturen – <i>kommer snart</i> (vi er med nogle ture)	
<i>Evt.</i>	Henvendelse fra Sdbg. lokal TV. Prøves evt. ved SS kontrol? <i>Vi er positive.</i>	
<i>Vores ørne?</i>	Mjang Dam positiv. Preben og Kaj taget til møde i Odense d. 7. ds. Havørn på Nordals eftersøges	
<i>Pas på kort.</i>	Indberetning til Martin Reimers NST ved sjældne fugles reder inkl. musvåge – via Kaj	
<i>Eventuelt?</i>	<i>Velkomstfoldere trykkes løbende – ved mangel kontakt Viggo!</i> <i>Opfordring til referat om evt. kommende arrangementer vedr. natur m.v.</i> <i>Opfordring til at tage andre med på evt. "hitture".</i>	